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Bauxite Resources

Bauxite Resources公司提升 Felicitas项目的矿产等级和可信度

Bauxite Resources公司（ASX:BAU）显著提升了位于西澳州达令山脉的 Felicitas铝
土矿的资源估算质量。[more]

对现有资源估算的升级源自整个矿区额外钻探的 992个真空钻孔，以及对资源示意
框图的重新解读。

另外，现在共计 2.279亿公吨的资源总吨位数（原矿）也有小幅增加，Al2O3总含量
为 39.7%，其中有 31.3%的低温可用 Al2O3以及 2.0%的活性 SiO2。

先前于 2013年 10预约宣布的资源估算值为 2.187亿公吨，其中有 1.572亿公吨被归
类为推定资源或探明资源。

全部资源中有 88%（或者说 1.998亿公吨）属于推定和探明资源。探明资源增加
131%，涨至 1.227亿公吨。

确切地说，这是澳洲现有开采商尚未涉足的最大的单个铝土资源。这些资源适时地

保障了市场今后几年对铝土矿的强劲需求。
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Bauxite Resources lifts grade, confidence level at Felicitas Project

Bauxite Resources (ASX:BAU) has notched a significant increase in resource estimate
quality for the Felicitas bauxite deposit in the Darling Range, Western Australia.

The upgrade of the current resource estimate has resulted from the drilling of an
additional 992 vacuum drill holes across the deposit, and reinterpretation of the resource
wireframes.

There was also a small increase in the total tonnage of the resource that now totals 227.9
million tonnes (unbeneficiated), at 39.7% Al2O3 (total), 31.3% Al2O3 (available at low
temperature) and 2.0% SiO2 (reactive).

The previous resource estimate, announced in October 2013, stood at 218.7 million
tonnes of which 157.2 million tonnes was classified as indicated or measured.

A total of 88% of total resource or 199.8 million tonnes resides in the Indicated and
Measured category. The Measured Category increased by 131% to 122.7 million tonnes.

Fittingly, this represents the largest single bauxite resource in Australia outside of current
producers. This is timely given the strong forward demand credentials for bauxite in the
years ahead.
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